
 

 

 

Innkomne saker       ÅRSMØTESAK 10/25 

Det er kommet inn ett forslag til sak til behandling på årsmøtet. Forslaget er fra styret i 
Nærsnes Grendehus, innsendt av Johan Støylen, innen fristen for innsendelse. Saken er 
som følger: 

 Bakgrunn for saken 

Nærsnes Grendehus er et godt tilbud til nærmiljøet på Nærsnes, og er en god del brukt 
til forskjellige arrangement. Vi har også faste leietakere som barnehagen, Nærsnes 
sangkor og Jannes Yoga. 

I dag er grendehuset organisert som at A/L hvor Vellet har 2 andeler, Nærsnes 
båtforening 1 og Nærsnes kirkeforening 1. Styret består av en person fra hver. Pr i dag 
sitter Knut Erik Wennerslund fra båtforeningen, Johan Støylen fra kirkeforeningen, men 
vellet har ikke kommet opp med ny kandidat siden Gunnar Volden trakk seg. Gunnar har 
likevel sittet til dags dato fra vellet og holder i regnskapet. 

Dette fungerer ikke tilfredsstillende, og i styret har vi diskutert andre modeller å 
organisere og drive grendehuset på. 

Vi mener det kunne vært en ide å organisere Grendehuset som et velhus og lagt det 
under Vellet parallelt med veilaget.  

Styret i Nærsnes Grendehus forslag til vedtak på årsmøtet er: 
Det settes ned et utvalg fra vellet som får i mandat å utgreie mulig omstrukturering av 
styre og drift av Grendehuset underlagt Nærsnes Vel på linje med veilaget.  Utvalget må 
også se på det økonomiske aspekt." 
 
 

Styrets innstilling: Styret har behandlet saken og anbefaler årsmøtet  å vedta det 
fremlagte forslaget fra styret i Nærsnes Grendehus.  

 


